

Cairo. 4 April.2021

القاهرة. 4 ابريل 2021

TO :EGX

السادة / البورصة المصرية

Disclosure Department

قطاع الإفصاح

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،،

**Subject: "Eastern Company" achieved a record production volume in March 2021, exceeding 7 billion cigarettes in one month**

**الموضوع: الشركة الشرقية "إيسٲٲن كومباني" تحقق حجم انتاج قياسي خلال مارس 2021 بتجاوز 7 مليار سيجارة في شهر واحد**

In accordance with the BOD's instructions to maximum the use of the available production capacities in the factories.

تنفيذا لتوجيهات مجلس ادارة الشركة بضرورة الاستفادة القصوى من الطاقات الانتاجية المتاحة بالمصانع

The executive management implemented a several corrective operational procedures to maximize machines efficiency to achieve the optimal use of it, which led to achievement of the highest production volume in the company's history during March 2021, where the production volume of 7 billion of local cigarettes has been exceeded.

قامت الادارة التنفيذية بتنفيذ عدد من الإجراءات التصحيحية والتشغيلية لتعزيز الكفاءة وتحسين الاستخدام الأمثل للمكينات مما ادي الي تحقيق اعلي رقم انتاجي في تاريخ الشركة خلال شهر مارس، حيث تم تجاوز حاجز انتاج 7 مليار سيجارة محلية في شهر واحد وهو أكبر من اعلي رقم انتاجي سابق بحوالي 10٪، وأعلي مما تم انتاجه في مارس السابق بحوالي 45٪، وبمعدلات نمو شهرية منذ بداية العام المالي الحالي بمقدار 15٪، كما ان معدلات الإنتاج اليومية ارتفعت بشكل كبير خلال الشهور الماضية وبنسبة تفوق 25٪ نتيجة لتطبيق سياسات الإنتاج الجديدة ومتابعتها وحرص العاملين بها.

This volume is higher than the highest previous production number by about 10% & It is about 45% higher than what was produced in March 2020, with compounding monthly growth rates since the beginning of the current fiscal year by 15%, and the daily production rates have been increased significantly during the past months by more than 25% as a result of the implementation of the new production policies, follow-up and the keenness of workers in them.

كما ان ارقام بيع السجائر المحلية في شهر مارس حققت اعلي رقم بيعي في تاريخ الشركة بأكثر من 6,1 مليار سيجارة وبنسبة نمو تقترّب من 20٪ مقارنة بالعام الماضي لنفس الشهر، وقد تحققت هذه الزيادة نتيجة تنفيذ الخطط التسويقية والبيعية لمنتجات الشركة ومتابعة الأسواق واكتشاف فرص النمو وغلّق الفجوات البيعية.

In addition, the sales volume of local cigarettes in March achieved the highest levels in the company's entire history, with more than 6.1 billion cigarettes, and a growth rate of 20% compared to the previous year for the same month. This increase was achieved as a result of implementing the marketing and sales plans for the company's products, following up the markets and discovering all the growth opportunities and closing the sales gaps.

هذا وتظهر مؤشرات الربع الثالث تحقيق معدلات إنتاجية وبيعية وكذلك ربحية عالية، وان الشركة تعمل بكل قوتها لاستكشاف كل الفرص المتاحة امامها لتعزيز ربحيتها، وزيادة قيمتها وكذلك العائد على الاستثمار فيها.

Moreover, the indicators of the third quarter show achieving high productivity and sales rates as well as high profitability, on the same time, the company is working with all its strength to exploit all proper profitable opportunities available to maximize its profitability, increase its value, as well as the return on investment.

Mohamed Abdul Rahman Ahmed  
Investor Relation Manager

محمد عبد الرحمن احمد  
مدير علاقات المستثمرين

